
Covid očkovanie sa stáva ešte
“dobrovoľnejším”! Pár slov o nebotyčnej
SEGREGÁCII, GENOCÍDE a APARTHEIDE
- CZ24 News | 18. dubna 2021

SLOVENSKO: Samozrejme, že slovo – dobrovoľnejším – v nadpise môjho názorového článku, je nie v
jedných úvodzovkách, ale rovno v dvoch, teda  – „„dobrovoľnejším““!!!

To čo na nás chystajú naši „pandemickí odborníci“, tí jediný, ktorí už vyše roka majú to privilégium
byť jediným, tým „správnym“ poradným zborom „Vlády“ I. a II. diktátora, despotu, pomätenca, idiota
Igora Matoviča, sa nedá inak nazvať, pomenovať, ako nebotyčná SEGREGÁCIA, GENOCÍDA
a APARTHEID, na základe podrobenia sa medicínskemu neadekvátnemu zákroku i napriek tomu, že
nato neexistuje žiaden vedecký dokázateľný dôvod!!!

Na úvod je potrebné z mojej strany vysvetliť, čo dané výrazy vlastne znamenajú.

SEGREGÁCIA – oddeľovanie, odlučovanie, vylučovanie – preložené do slovenčiny dnešných dní – si
zdravý, ale nemáš Covid test, Covid vakcínu v sebe = si oddelený, odlúčený a hlavne zo spoločnosti
vylúčený na absolútny okraj a je jedno, čo s tebou bude, keď sa „dobrovoľne“ nepoddáš!!!

GENOCÍDA – vedomé poškodenie celej alebo časti vybranej skupiny obyvateľstva. Tým, že nebudem
Covid zaočkovaný a nebudem ani Covid testovaný a pritom budem absolútne zdravý a budem mať
zakázané značné občianske a ľudské slobody, som alebo nie som vedome poškodzovaný?! Za mňa,
jednoznačne ÁNO!!!

APARTHEID – výraz pochádza z holandčiny, prvý krát bol použitý v roku 1917 a znamená takmer to
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isté, ako genocída – odlúčenie, oddelenie. Ak sa nechcem nechať Covid zaočkovať a nechcem ani
postúpiť nedôstojný, po každej stránke potupný Covid test a na základe týchto mojich slobodných
rozhodnutí, ako absolútne zdravého jedinca, automaticky strácam značnú časť svojich základných
ľudských a občianskych práv, môžem to považovať zo strany štátu, že ma oddeľuje resp. odlučuje od
ostatnej časti slovenských občanov, ktorí boli „zodpovední“, ktorí sa pokorili a poddali štátnemu
nariadeniu, štátnemu teroru a nechali sa „dobrovoľne“ Covid zaočkovať resp. Covid testovať?! Za
mňa, jednoznačne ÁNO!!!

 

O čo ide? Nuž ide o to, že táto „pandemická“ skupinka jediných „správnych“ odborníkov na riešenie
„pandémie“ C-19, ide rozhodnúť o tom, že zaočkovaní občania SR proti/na C-19 nebudú mať
povinnosť sa na C-19 testovať!!! Čo je toto za nezmyslel? Čo je toto za triedenie občanov na tých
„poslušných“ a na tých „neposlušných“! To znamená, že deti a dorastu sa to netýka lebo, ako je
známe očkovanie sa nateraz, týka len dospelých osôb! To znamená, že ak bude chcieť ísť rodič s
dieťaťom na nákup (napr. obuv, oblečenie, textil a pod.), tak môžu nastať tieto tragikomické situácie
– dieťa nemá Covid test, ale rodič je zaočkovaný! Môžu ísť spoločne do obchodu nakúpiť veci
potrebné pre dieťa? Nie, nemôžu! To znamená, že dieťa stojí pred vstupom do obchodu, rodič ide do
vnútra, vynesie pred obchod nejaký tovar, ktorý potrebuje dieťaťu kúpiť, tam ho dieťa na ulici
vyskúša, následne ak je dobré a pasuje, tak ho rodič ide zaplatiť opäť do vnútra, dieťa čaká vonku.
tovar nevyhovuje, nepasuje, tak ide rodič do vnútra pre inú veľkosť a tak to pokračuje, kým
nenapasujú tú správnu veľkosť resp. odchádzajú do konkurenčnej predajne.

Ďalšia tragikomická situácia nastane, že dieťa má Covid test, veď ak chce chodiť do školy, tak ho
predsa musí (!) mať, inak ostane sprosté, nevzdelané, ale rodič sa odmietol dať Covid očkovať a tak
do obchodu vstupuje len dieťa a rodič čaká pred obchodom. Dieťa si ide vybrať potrebný tovar,
vyskúša ho, skrze dvere obchodu sa ukáže rodičovi a ak pasuje a je dobré, tak rodič skrze dvere
podáva dieťaťu hotovosť alebo platobnú kartu (dieťa PIN kód ovláda!) a dieťa ide tovar vyplatiť!

Ďalšia tragikomická situácia nastane, ak dieťa nemá Covid test, rodič nemá Covid test, rodič nie je
ani Covid zaočkovaný, sú absolútne zdraví, doteraz ani jeden z nich počas uplynulých takmer 13
mesiacov neochorel na C-19, teda ho ani vedome neprekonali, ale vstúpiť do predajne nemôžu!!! No
povedz občan SR, je toto absurdné alebo je to normálne? Podľa mňa je to nielen absurdné, totálne
nenormálne, ale nanajvýš absolútne neprípustné!!! Neprípustné, aby sme takto dovolili, nikým
nevolenými, „pandemickym“ odborníkom, nás takto deliť, oddeľovať, inak povedané SEGREGOVAŤ!!!

To znamená, že ak sa nedám zaočkovať lebo taká je moja slobodná vôľa a desať nasledujúcich rokov
sa nenakazím C-19 resp. môj imunitný systém si s ním hravo poradí tak, že jeho prítomnosť v mojom
tele ani len nepocítim, tak sa budem musieť celých desať rokov, povinne každých 7 dní testovať na
C-19??? ÁNO? Toto je cieľom týchto „pandemických odborníkov“? Novodobých katov?

Ľudia veď sa už preboha preberme, zobuďme! Nenechajme takto sebou manipulovať! To vari ešte
nemáte dostatok informácií a skúsenosti za ostatných 13 mesiacov, na to, aby ste pochopili, že áno aj
C-19 koronavírus tu je, možno bol aj pred tým a naveky už bude a bude rôzne sa meniť
„zdokonaľovať“ prispôsobovať sa svojmu „živiteľovi“ – teda bude mutovať! Ešte ste nepochopili, že
jedinou jeho prekážkou je vaša, naša prirodzená telesná imunita našich organizmov? Že tento vírus
„poľahky“ obíde dnešné Covid, narýchlo kvasené vakcíny, prispôsobí sa im, obalamutí ich, zmení sa,
možno ešte na nebezpečnejší a tu už nepomôže žiadná iná vakcína? Veď si zoberte príklad
z antibiotík.

Áno, opäť poukážem na roky „dávno“ minulé! Áno, na tie roky, ktoré sú dnes generáciou, ktorej sa
tieto roky ani len nelizli, označované, ako za dobu temna, teda roky pred novembrom 1989. Pred



novembrom 1989 sa „bežná“ chrípka (kde je dnes?!) väčšinou liečila acylpyrínom. Ak niekomu boli
predpísané antibiotiká, tak už musel mať vážnejší priebeh tohto ochorenia. To znamená, že
antibiotiká neboli vtedajšími lekármi predpisované na základe toho, či si to pacient želal, ale
výhradne na odbornom posúdení jeho ošetrujúceho lekára! Nie, ako dnes, pacient si doslova vyžiada
antibiotikum lebo chce byť do troch dní použiteľný na kapitalistickom pracovnom trhu a to i napriek
tomu, že toto antibiotikum je účinné, len v prípade, ak ho pacient užije v plnom rozsahu, ako je
medicínsky, pre jeho užitie predpísané, spravidla 7 dní! A čo vykoná takýto pacient? Nuž prvé tri dni,
ako tak odleží, následne sa mu pocitovo zlepší zdravotný stav, uteká do práce lebo inak by skončil na
dlažbe a ostatok antibiotík buď užije počas „cesty“ alebo ich po troch dňoch prestane užívať lebo
podľa neho je už „zdravý“! Samozrejme antibiotikum nevykoná celú svoju prácu a o nejaký čas, je ten
istý človek, jedinec/pacient u svojho ošetrujúceho lekára a opäť sa dožaduje antibiotika!

A čo sa rokmi stalo, takto neuvážene ľuďmi užívanými antibiotikami? Áno, správne! Organizmus
daného jedinca, týchto más ľudí, prestal reagovať na tieto antibiotiká lebo
– https://ec.europa.eu/slovakia/news/eu_antibiotic_awareness_day2016_sk. A takýmto neuváženým
konaním si kapitalistická spoločnosť ničila a ničí svoju prirodzenú telesnú imunitu!!! Lebo
v kapitalistickej spoločnosti záleží len na ziskoch, na mamone a iných svetských záležitostiach!

Vtedy, pred novembrom 1989 nás lekári učili, že najsprávnejším spôsobom, ako predísť
a predchádzať rôznym respiračným ochoreniam, je jednoznačne si posilňovať svoju telesnú imunitu!
V školách bolo počas veľkých prestávok a za priaznivého počasia, doslova povinné ísť na školský
dvor, vybehať sa, vyšantiť sa, nadýchať sa bez zábran čerstvého vzduchu! Ak bolo nepriaznivé
počasie, tak sme sa na/po veľkých školských chodbách, áno povinne pod dohľadom súdružiek
učiteliek a súdruhov učiteľov aspoň prechádzali… (samozrejme, že sme sa pri tom navystrájali
kadejakých lotrovín, pre deti úplne prirodzených. Dnešné deti majú otestované sedieť v kúte učebne
s rúškom a respirátorom na ústach a nose! Toto im vytvorí prirodzenú imunitu, ako HROM! Totálny
nezmysel!!!)

Lekári odporúčali čo najväčší pohyb na čerstvom vzduchu, na slniečku, veľa vitamínov, prirodzených
vitamínov, ktoré sa nám do našich tiel dostávali konzumáciou našich ovocí a zeleniny, ktoré/ktorých
sme mali nadostač (dnes dovážame chemický ošetrené, aby vydržali dlhú cestu lebo naše polia
a sady sme prenechali montážnym veľkokapitalistický nadnárodným korporáciám…)

Jednoducho vtedajší prednovembroví lekári nám nekázali nosiť rúška, respirátory, sedieť doma,
nechodiť do práce, nechať sa testovať, povinne v dospelosti očkovať lebo áno toto je cesta najľahšia –
prikázať, zakázať a potom sa uvidí, či zabralo alebo nie… A hlavne to nekázali vykonávať ľuďom, ktorí
boli absolútne zdraví!!!

Vyššie napísaným chcem poukázať na to, že povinné očkovanie, ktoré sa dnes ušľachtilo označuje za
dobrovoľné, môže a podľa mňa bude znamenať len jedno. Naše organizmy sa pod vplyvom takéhoto
častého očkovania jednoducho zrútia!!!

Áno, častého lebo v USA, ale aj v západnej Európe sa už nahlas ozývajú „odborné“, ale zato o to
vplyvnejšie (nie medicínsky, ale výhradne ekonomicky) hlasy, že očkovanie proti C-19 a jeho
mutáciám bude potrebné vykonávať každých 6 mesiacov!!! A čo myslíš občan – volič SR, bude toto
očkovanie dobrovoľné alebo povinné? Nuž áno bude „dobrovoľné“, ale ak ho nepodstúpiš, tak budeš
donekonečna Covid testovaný. Ak sa nepodrobíš „dobrovoľnému“ pravidelnému Covid očkovaniu
a nepodrobíš sa ani „dobrovoľnému“ Covid testovaniu, tak neumrieš na chorobu, ale na to, že ťa
spoločnosť vyvrhne na svoj okraj, ako vraha a je jedno, že si z nich všetkých najviac zdravý a imúnny
na vírusy, ktoré už oni svojou „imunitou“ nedokážu poraziť lebo ich prirodzená imunita bola zničená
„humánnym“, „dobrovoľným“ očkovaním!!!
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Ľudia preboha, už sa konečne spamätajme a nenechajme sa takto gniaviť! Veď v poriadku, kto sa
chce zaočkovať a verí tomu, že mu to pomôže, že ho to ochráni, tak áno, nech sa páči, choď a nechaj
sa zaočkovať. Nikto ťa zato nebude prenasledovať, ani ťa zato urážať! Áno, ak si myslíš že nosenie
rúška resp. respirátora, všade kde sa len pohneš, ti pomôže, ťa ochráni a úprimne tomu veríš, tak
nech sa páči, nos ho! Nikto ťa zato nebude prenasledovať, ba ani sa ti vysmievať lebo je to tvoje
slobodné rozhodnutie! ALE, ak tí, čo nechcú vykonať na sebe tieto hókusy-pokusy, tak tých zato
neprenasledujme, neoberajme ich o ich ľudské a občianske práva! Správajme sa k ním rovnako, ako
sa oni správajú k tým, ktorí tieto veci dobrovoľne podstupujú – teda absolútne tolerantne!!!

Stačilo, táto „vláda“ a títo novodobí kati musia skončiť, nie čím skôr, ale jednoznačne OKAMŽITE –
BEZODKLADNE!!!

Záver:

A prečo sa ide takto udiať? Udiať to, že zaočkovaní budú mať väčšie práva, ako nezaočkovaní? Nuž
môj názor je jednoznačný a som o tom pevne presvedčený! Totiž prvotná mediálna osvetová,
reklamná kampaň, aj za účasti Zuzany Čaputovej o tom, že vakcína je úsmev a sloboda, akosi
nevyšla. Kde je dnes táto reklamná kampaň, prečo ju nepúšťajú v médiach od rána do večera?
Následne sa vytvorila akási koncepcia, kto bude zaočkovaný ako prvý. Vraj preto lebo ešte nie je na
trhu dostatok vakcín. To znamená, že ako prví boli tí, čo si to najviac „zaslúžia“ – Vladimír Krčméry
(prvý slovenský Covid „kozmonaut“), Zuzana čaputová a všetka tá „kritická“ „vládna“ infraštruktúra,
potom občania od 80 rokov a vyššie, následne už aj 70 roční a takto to postupne chaoticky klesalo.

Dnes, keď vakcináciu viac ľudí odmieta, ako prijíma lebo už chápu, že je to čisto násilnícka akcia
s istým presným zameraním, vedia, že existuje účinná liečba a prevencia (áno napr. Ivermektín!), tak
verchuška, podlá a zákerná verchuška, prichádza s novou nátlakovou akciou, aby sa viacej ľudí
nechalo, aj proti svojej vôli zaočkovať, tak prichádzajú s návnadou na svojej diktátorsko-despotickej
udičke, že ak budeš dopichaný vakcínou, nebudeš sa musieť neborák nechávať pravidelne testovať
a budeš môcť, hoc s respirátorom na tvári, vstúpiť do obchodného priestoru!!! A to pred tým už
naozaj táto zákerná verchuška urobila v prospech vakcinácie naozaj všetko!

Veď si občan – neborák všimni, že už rušia akékoľvek vekové hranice na prihlasovanie sa do systému
na Covid očkovanie! Už nemusíš mať ani 60, ani 55, ba ani 45 dokonca ani 40 rokov, NIE, dnes ti to
dáme, umožníme od NULY, teda od 18 rokov! Žiadne poradovníky, jednoducho systém – kto prvý
príde, ten prvý melie! A to si je potrebné uvedomiť, že vakcín je vraj nedostatok – AstraZeneca
skončila (asi pre svoju výnimočnú kvalitu!), to isté Johnson and Johnson  a Sputnik nie je z tej
správnej časti sveta!

Nuž čosi tu nehraje a tak je potrebné ľudí „motivovať“ tým, že máš vakcínu, netestuješ sa, nemáš
vakcínu, testuješ sa „dobrovoľne“ do aleluja! Nuž čo, IDIOTI, avšak veľmi nebezpeční IDIOTI!!!
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